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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/15 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-16 
Rijeka, 25. 08. 2022. 

 
ZAPISNIK 

S 39. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

39. sjednica VMO Mlaka održana je 25.08.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak 
 

 Vijeće prima na znanje sljedeće odgovore na molbe građana iz ulice Podpinjol: 
- Rijeka Plus: „Dozvola za izvođenje predmetnih radova izdana je za period ljetnih 

mjeseci, upravo zbog bitno smanjenog broja COVID testiranja u odnosu na ostali dio 
godine. Budući da se predmetno područje sastoji od spleta uskih ulica, ne postoji 
nijedna prometno bolja varijanta privremenog vođenja prometa, osim ove koja je 
momentalno na snazi. Predmetni radovi trebali bi biti završeni kroz narednih mjesec 
dana, a nakon toga sva prometna regulacija vratiti će se u prvobitno stanje i uobičajenu 
regulaciju prometa“.  

- Odjel za komunalni sustav: „Prekopana površina u ulici Podpinjol kod kbr. 31a je 
sanirana privremenim slojem betona, označena je te je pripremljena za asfaltiranje. 
Navedeno će se izvršiti po planu Rijeka Plusa“.   
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 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na prijavu oštećenog 
zida u Baračevoj ulici i grana stabla koje rastu prema javnoj površini – parkingu: 
„Uvidom u stanje na terenu i neslužbene vlasničke listove, utvrđeno je da stabla 
rastu u ograđenom prostoru koje nije u vlasništvu Grada već je na upravljanju HŽ-a“.   
 

 Vijeće prima na znanje odgovor HŽ-a: „Radnje na orezivanju zelenila obavit će se u 
najkraćem mogućem roku. Na žalost sanaciju zida nećemo moći tako skoro obaviti, 
limitirani smo odobrenim godišnjim sredstvima. Nastojat ćemo ga ubaciti u Plan za 
2023.g. Do tada molimo za strpljenje. Postavit ćemo oko tog dijela psihološku traku u 
širini od 6 parkirnih mjesta, te postaviti obavijesti o opasnosti kojima su korisnici 
parkirališta izloženi“.   

 
 Vijeće je zaprimilo molbu građana za označavanje zabrane parkinga ispred prostora  

kojeg koristi kao garažu za motocikl /spremište u ulici Luki 14 kako bi se spriječilo 
parkiranje.  U tijeku je izrada studije prometa u mirovanju koja obuhvaća i ulicu Luki.   
 

 Vijeće je zaprimilo molbu za sanaciju oštećene žičane ograde i vrata koji vode ka 
trafostanici pored zgrade Luki 1, kako bi se spriječio ulazak i okupljanje  nepoželjnih 
skupina ljudi. Molba je proslijeđena Komunalnom redarstvu. 
 

 Vijeće prihvaća prijedlog Rijeka Plusa kojim se stavka 17.6 iz plana Redovnog 
održavanja i prioriteta po Mjesnim odborima preimenuje na sljedeći način: „Uređenje 
prometa na dijelu Ulice Vitomira Širole Paje na dijelu ulice od spoja sa Vukovarskom 
ulicom do kbr. 2 i na dijelu ulice uz k. br. 10“.  
 

  Vijeće prihvaća prijedlog Rijeka Plus-a za terenski izvid u cilju definiranja lokacija 
stupića u Krešimirovoj ulici kod Parka Mlaka. 
 

 Vijeće je suglasno s molbom Odjela za poduzetništvo za određivanjem kasnijeg 
završetka radnog vremena caffe bara „Tor“ do 02,00 sata za dan 27. na 28. kolovoz 
2022. 

 
AD 2 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu. 
 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
 


